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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.14.2018 

IV Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 28 grudnia 2018 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2018 r. o godz. 10:00 

Zakończono o godz. 13:14 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

      - Grzegorz Kłoczko 

     w punkcie 1,2,3,4,5 

 

     Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

     - Wioletta Dorota Żukowska 

     w punkcie 6,7 

 

Protokołowała    Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji.  
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, witał Burmistrza – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza 

– Sylwię Wieloch, Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – 

Roberta Wiśniewskiego.  

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, kierowników 

wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli. 

Powitał Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Witolda Jonczysa, Przewodniczącego 

Oleckiej Rady Młodzieżowej – Izabelę Rutkowską oraz mieszkańców biorących udział  

w sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż sesja jest nagrywana, a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie 

internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych 

została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali 

konferencyjnej. 

 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Rafał Cezary Bielawski 

3. Dawid Bondarenko 

4. Jakub Dziubiński 

5. Paweł Giełazis 

6. Ferdynand Grodzicki 
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7. Anna Kaczor 

8. Grzegorz Kłoczko 

9. Wojciech Leonarczyk 

10. Renata Małgorzata Maciąg 

11. Mariusz Miłun 

12. Alicja Nowik 

13. Wacław Olszewski 

14. Marian Prusko 

15. Wojciech Rejterada 

16. Marcin Roszko 

17. Alicja Stefanowska 

18. Grzegorz Wróblewski 

19. Wioletta Dorota Żukowska 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Oświadczenia radnych. 

5. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych, 

b) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym  

Olecko 1, 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – ul. Nocznickiego, 

d) wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej, 

e) wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniach pożarniczych, 

f) przyjęcia programu osłonowego „Pomoc w formie posiłku dla dzieci i uczniów 

udzielana na wniosek dyrektora szkoły lub przedszkola” w ramach 

wieloletniego rządowego programu ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata  

2019-2023, 

g) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia wsparcia 

w zakresie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu”  

na lata 2019-2023, 

h) określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na pomoc w formie posiłku 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim programem wspierania finansowania gmin w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 
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i) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2019 rok, 

j) określenia warunków i trybu składania informacji na podatek  

od nieruchomości, informacji na podatek rolny, informacji na podatek leśny 

oraz deklaracji na podatek od środków transportowych za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej, 

k) ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018, 

l) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata  

2019-2028, 

m) uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2019 rok: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej,  

2) odczytanie opinii Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji oraz Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej, 

3) odczytanie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady 

Miejskiej, 

4) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej na 2019 rok, 

5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

6) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

7. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o zdjęcie z punktu 6 b porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1  

i wprowadzenie w tym punkcie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

mieszkańców o wykonanie remontu ulicy Słonecznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zdjęcia z punktu 6 b porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 

i wprowadzenie w tym punkcie, na wniosek Burmistrza z dnia 20 grudnia 2018 r., 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańców o wykonanie 

remontu ulicy Słonecznej. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  



4 

 

BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Bagieński, Marcin Czekay. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 11 zarządzeń. Odczytał ich tytuły. 

Przedstawił inne informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4  – Oświadczenia radnych. 
 

Radni nie zgłaszali oświadczeń. 

 

Na tym punkt zakończono 

 

 

Do punktu 5 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

Na tym punkt zakończono. 

 

P R Z E R W A   

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

przejęła przewodnictwo i wznowiła obrady. Przypomniała o nagrywaniu sesji Rady. 

 

 

Do punktu 6 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  
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WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2. 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 

wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.24.2018 

w załączeniu 

 

 

b) rozpatrzenia wniosku mieszkańców o wykonanie remontu ulicy Słonecznej 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja nie opiniowała projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku mieszkańców o wykonanie remontu ulicy Słonecznej. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia wniosku mieszkańców o wykonanie remontu ulicy Słonecznej.  

 

 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19, 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańców  

o wykonanie remontu ulicy Słonecznej. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.25.2018 

w załączeniu 

 

 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – ul. Nocznickiego 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały wskazując, iż została wniesiona autopoprawka Burmistrza. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – ul. Nocznickiego. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wziął: 

 Radny Mariusz Miłun. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

– ul. Nocznickiego.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego – ul. Nocznickiego. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.26.2018 

w załączeniu 

 

  

d) wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

proponując kandydaturę radnego Jakuba Dziubińskiego.  

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały proponując kandydaturę radnego Jakuba Dziubińskiego. 

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zgłaszając 

kandydaturę radnego Jakuba Dziubińskiego.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy radny Jakub Dziubiński wyraża zgodę. 

 

Radny Jakub Dziubiński 

wyraził zgodę i podziękował za zaufanie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są jeszcze inne kandydatury. 

 

Radni nie wskazali innego kandydata do składu Oleckiej Rady Młodzieżowej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie wskazania 

radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 
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Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku 

do Oleckiej Rady Młodzieżowej. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.27.2018 

w załączeniu 

 

 

e) wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniach pożarniczych 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja zgłosiła wniosek o pozostawienie ekwiwalentu pieniężnego 

przysługującego członkom ochotniczej straży pożarnej za udział w działaniu ratowniczym  

w wysokości 1/175, a za udział w szkoleniach pożarniczych 1/275 przeciętnego 

wynagrodzenia, ogłoszonego przez Prezesa GUS. 

Uwzględniając przyjęty wniosek, Komisja przy 1 głosie za i 5 głosach przeciw negatywne  

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Ferdynand Grodzicki. 
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Radny Mariusz Miłun 

zgłosił wniosek o zwiększenie wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego 

członkom ochotniczej straży pożarnej za udział w działaniu ratowniczym z 24 zł do 25 zł. 

 

W dyskusji udział wziął: 

 Radny Wojciech Leonarczyk. 

 

 

P R Z E R W A   

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

wznowiła obrady. Oddała głos Kierownikowi Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia  

i Bezpieczeństwa – Ewie Zalewskiej-Drozd. 

 

W dyskusji udział wzięła: 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa 

Zalewska-Drozd. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy radny Mariusz Miłun podtrzymuje zgłoszony wniosek. 

 

Radny Mariusz Miłun 

potwierdził, iż podtrzymuje swój wniosek. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Dawid Bondarenko, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa 

Zalewska-Drozd, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa 

Zalewska-Drozd. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez radnego Mariusza Miłuna. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zwiększenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom 

ochotniczej straży pożarnej za udział w działaniu ratowniczym z 24 zł do 25 zł. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 8,  

PRZECIW: 7,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 4, 

BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2. 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bagieński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (7) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Renata 

Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (4) 

Dawid Bondarenko, Wojciech Leonarczyk, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada przyjęła zgłoszony wniosek. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniach pożarniczych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 13, 

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (1) 

Alicja Stefanowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk, 

Marcin Roszko. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział  

w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.28.2018 

w załączeniu 

 

 



13 

 

f) przyjęcia programu osłonowego „Pomoc w formie posiłku dla dzieci i uczniów 

udzielana na wniosek dyrektora szkoły lub przedszkola” w ramach wieloletniego 

rządowego programu ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja zgłosiła wniosek, aby zamiast świadczeń pieniężnych na zakup 

posiłku lub żywności były wydawane bony. 

Komisja uwzględniając zgłoszony wniosek jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

programu osłonowego „Pomoc w formie posiłku dla dzieci i uczniów udzielana na wniosek 

dyrektora szkoły lub przedszkola” w ramach wieloletniego rządowego programu ,,Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Radca prawny – Grzegorz Krzyżanowski, 

 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska, 

 Radna Anna Kaczor. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia programu osłonowego „Pomoc w formie posiłku dla dzieci i uczniów 

udzielana na wniosek dyrektora szkoły lub przedszkola” w ramach wieloletniego 

rządowego programu ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
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BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

PRZECIW (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Pomoc w formie posiłku 

dla dzieci i uczniów udzielana na wniosek dyrektora szkoły lub przedszkola” w ramach 

wieloletniego rządowego programu ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.29.2018 

w załączeniu 

 

 

g) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia wsparcia  

w zakresie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

omówiła jednocześnie dwa projekty uchwał. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia wsparcia w zakresie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia wsparcia  

w zakresie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do udzielenia wsparcia w zakresie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.30.2018 

w załączeniu 

 

 

h) określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na pomoc w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem wspierania finansowania gmin w zakresie dożywiania 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Rada przez aklamację wyraziła zgodę na nieodczytywanie projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

zasad zwrotu wydatków poniesionych na pomoc w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

wspierania finansowania gmin w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na pomoc w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem wspierania finansowania gmin w zakresie dożywiania 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

poniesionych na pomoc w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowania gmin  

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.31.2018 

w załączeniu 

 

 

i) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały informując, iż została wniesiona do programu autopoprawka 

Burmistrza. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 

Olecko na 2019 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika Dudycz-

Stefanowska, 

 Radny Mariusz Miłun. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
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BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2019 rok.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.32.2018 

w załączeniu 

 

 

j) określenia warunków i trybu składania informacji na podatek od nieruchomości, 

informacji na podatek rolny, informacji na podatek leśny oraz deklaracji  

na podatek od środków transportowych za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej 

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Rada przez aklamację wyraziła zgodę na nieodczytywanie projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

warunków i trybu składania informacji na podatek od nieruchomości, informacji na podatek 

rolny, informacji na podatek leśny oraz deklaracji na podatek od środków transportowych 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia warunków i trybu składania informacji na podatek od nieruchomości, 

informacji na podatek rolny, informacji na podatek leśny oraz deklaracji na podatek 

od środków transportowych za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19, 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu składania 

informacji na podatek od nieruchomości, informacji na podatek rolny, informacji  

na podatek leśny oraz deklaracji na podatek od środków transportowych za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.33.2018 

w załączeniu 

 

 

k) ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018 

 

Skarbnik Gminy – Bożenia Kozielska 

omówiła projekt uchwały wskazując, iż została wniesiona autopoprawka Burmistrza. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Rada przez aklamację wyraziła zgodę na nieodczytywanie projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2018. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.34.2018 

w załączeniu 

 

 

l) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028 

 

Skarbnik Gminy – Bożenia Kozielska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 



22 

 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.35.2018 

w załączeniu 

 

 

m) uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy – Bożenia Kozielska 

omówiła projekt uchwały. 

 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

2) odczytanie opinii Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

oraz Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady 

Miejskiej, 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

odczytała opinię o projekcie budżetu Gminy Olecko na 2019 r. – treść w załączeniu  

do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

odczytała opinię o projekcie budżetu Gminy Olecko na 2019 r. – treść w załączeniu  

do protokołu. 

 

3) odczytanie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej, 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko 

odczytał opinię w sprawie projektu budżetu Gminy Olecko na 2019 r. – treść w załączeniu  

do protokołu. 

 

4) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej na 2019 rok, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

odczytała uchwałę Nr RIO.VIII-0120-801/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 5 grudnia 2018 roku w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Olecka projekcie uchwały budżetowej na 2019 rok – treść 

w załączeniu do protokołu.    

 

5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
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W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Wacław Olszewski, 

 Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Wojciech Leonarczyk, 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Radny Dawid Bondarenko (ad vocem), 

 Radny Mariusz Miłun (ad vocem). 

 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

 

6) głosowanie nad uchwałą budżetową   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2019 rok.  

 

Głosowano w sprawie: 

 uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Grzegorz Kłoczko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w spawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2019 

rok.  

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.36.2018 

w załączeniu 

 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

złożył podziękowania wszystkim osobom, które włożyły wysiłek w przygotowanie budżetu 

na 2019 r. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

podziękowała wszystkim, którzy pracowali nad budżetem. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Pani Krystyna K. 

poruszyła następujące sprawy: 

 niedziałającego oświetlenia przy tzw. obwodnicy Os. Siejnik, 

 zwróciła uwagę, iż w ostatnim czasie niepełnosprawne osoby poruszają się wózkami 

inwalidzkim o niskim podwoziu po jezdni stwarzając zagrożenie w ruchu drogowym. 

Prosiła, by obniżyć krawężniki chodników przy przejściach dla pieszych, aby osoby  

te mogły bezpiecznie jeździć, 

 poddała pod rozwagę zgłoszenie do odpowiednich instytucji prawidłowego 

oznakowania batoników, które zawierają alkohol, 

 zapytała, czy z baterii słonecznych zasilanie jest wykorzystywane jedynie na potrzeby 

targowiska, czy ktoś jeszcze korzysta z wytworzonej w ten sposób energii. 

 

Sołtys Sołectwa Świdry – Ryszard Makarewicz 

poruszył następujące sprawy: 

 zapytał, na jakim odcinku będzie wykonywana droga Dzięgiele-Świdry. Na ten rok 

było planowanie wykonanie drogi aż do krzyża we wsi Świdry, 

 zgłosił zły stan techniczny autobusu szkolnego.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych spraw. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Jakub Dziubiński, 

 Radny Wojciech Leonarczyk. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

złożyła życzenia noworoczne. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dołączył się do życzeń. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

stwierdziła, iż porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady IV Sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Wioletta Dorota Żukowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


